

说 明

一、课程学分绩点计算办法

1. 百分制课程绩点计算方法：
- (1) 考核成绩 ≥ 60 分时，课程绩点=（考核成绩/10）- 5，计算结果四舍五入，保留到小数点后一位。
- (2) 考核成绩 < 60 分时，课程绩点=0。
2. 课程学分绩点计算方法：课程学分绩点=课程绩点*课程学分。
3. 平均学分绩点（GPA）= Σ 课程学分绩点/ Σ 课程学分, 计算结果四舍五入，保留到小数点后两位。平均学分绩点计算不含毕业设计（论文），满分为 5 分。

二、等级制成绩与百分制成绩及绩点的对应关系

等级制成绩	百分制成绩	课程绩点
优秀	$90 \leq \text{成绩} \leq 100$	4.5
良好	$80 \leq \text{成绩} < 90$	3.5
中等	$70 \leq \text{成绩} < 80$	2.5
及格	$60 \leq \text{成绩} < 70$	1.5
不及格	成绩 < 60	0

Description

I Courses Credit Point Calculation Method:

1. Percentage curriculum performance points calculation method:
- (1)When the test scores ≥ 60 points, the grade point of the course=(test scores/10)-5, the calculation result is rounded to one decimal place.
- (2)When the test score < 60 points, the course point=0.
2. Course Credit Grade Point Calculation Method: Course Credit performance point=Course performance point*Course Credit.
3. Grade point average (GPA)= Σ Grade Point Credit/ Σ Courses Credit, the result is rounded off to two decimal point. Grade point average calculation excludes graduation project (thesis). The full score is 5 points.

II The corresponding relationship between graded system scores and percentile scores and performance point:

Graded System Scores	Percentile Scores	Course Performance Point
Excellent	$90 \leq \text{Scores} \leq 100$	4.5
Good	$80 \leq \text{Scores} < 90$	3.5
Medium	$70 \leq \text{Scores} < 80$	2.5
Pass	$60 \leq \text{Scores} < 70$	1.5
Fail	Scores < 60	0